
   
 

   
 

                                                    

 

Protokoll styrelsemöte 24-08-26 

Tid: kl.18:30  

Plats: Studiefrämjandets lokal på Nygatan 3, Mariestad 

Närvarande: Ordförande Sven Arvidsson, vice ordf. Jeanette Billström, sekreterare Caroline 

Öhlund, Pierre Wallqvist och Håkan Roslund 

1. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

 

2. Justerare är alltid ordförande och sekreterare 

Sven Arvidsson och Caroline Öhlund 

 

3. Godkännande av föregående protokoll 

Förgående protokoll godkändes 

 

4. Ekonomisk rapport från kassören 

Ekonomisk rapport har överlämnats av kassör innan mötet, övriga i styrelsen har 

inget att anmärka på den. Ansökan John Hedins fond fastställs. Styrelsen fick ett 

utkast till ansökan innan mötet och ingen hade något att anmärka på detta.  

 

5. Verksamhetsrapport från grenarna 

a. Barn: Inga aktiviteter under sommaren, men gemensamt möte med alla 

ledare är planerat för att kunna samordna utskick och inbjudan till hösten 

grupper. Lufsarna kommer att åka på ett läger den 21-22 september. 

Grenansvarig rapporterar också att det varit en del avhopp av ledare inför 

hösten, men att det löst så att alla grupper kommer kunna genomföra sina 

träffar enligt verksamhetsplanen. 

 

b. Vandring: Första vandringen för hösten är inplanerad i början av september.  

 

c. Kajak: Sista onsdagspaddlingen blir vecka 35 eftersom det börjar bli för mörkt 

att paddla på kvällarna. Några ytterligare paddlingar är inplanerade på helg, 

bland annat en tur på västkusten. Två ledare genomgår utbildning inom steg 

två. De har rekryterat en ny ledare, se nedan vid punkt 6. 

 

d. Långfärdsskridsko: Inga aktiviteter inom långfärdsskridsko har varit aktuella 

under sommaren. Två ledare inom skridsko har sagt sig vara intresserade av 

att åka på is-kongressen i Luleå i november. Styrelsen bedömer att det 



   
 

   
 

gagnar den lokala verksamheten inom långfärdsskridsko och att det finns 

pengar i budgeten, vilket möjliggör att lokalföreningen kan betala för både 

resa, boende och anmälningsavgift till kongressen, till de två ledarna.  

 

6. Godkännande av nya ledare 

Styrelsen godkänner Per Karlsson som ny ledare inom kajaksektionen. 

 

7. Håll Sverige Rent 

Sven och Håkan håller i den aktiviteten, men har inget nytt att rapportera avseende 

planeringen. 

 

8. Fortbildning, HLR-kurs 

Sven har fått ok från Fredrik Strand att han kan hålla utbildning två veckodagar 

under september. Styrelsen föreslår att vi bokar Snapen och bjuder in samtliga 

ordinarie ledare till utbildning tisdag respektive torsdag vecka 41. På grund av att det 

inte är lämpligt med mer än 10 personer per utbildningstillfälle, begränsas antal 

platser till att endast 20 ledare går denna utbildning, hjälpledarna får delta vid mån 

av plats. 

 

9. Ledarträff 

Lokalföreningen har bjudit in alla ledare till en ledarträff den 31 augusti. Magnus 

Patricksson kommer leda de intresserade på en vandring vid Hornborgasjön samt att 

lokalföreningen bjuder på lunch efter vandringen. Det är 15 st som anmält sig.  

 

10. Inkomna mail och frågor 

Inga inkomna mail som behöver tas upp på styrelsemötet, har inkommit 

 

11. Övriga frågor 

Sven har fått frågan om föreningen är intresserade av att lyssna och arrangera ett 

föredrag om Vänern, vilket är speciellt intressant då ny batterifabrik ska etableras i 

Mariestad. Styrelsen var positiv till detta. Håkan och Sven ska kolla upp lämplig lokal 

och tid för detta. Alla medlemmar i föreningen kommer bjudas in. 

 

12. Nästa möte 

24 september 2024 kl 18:30 

 

Sven Arvidsson     Caroline Öhlund 

Ordförande      sekreterare 


